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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

     

 
Številka: 01300-9/2017-10 
Datum: 17.2.2017 
 
 

 
Z A P I S N I K 

 
 
18. seje sveta mestne četrti, ki je bila v torek, 14. februarja 2017 ob 18. uri v sejni sobi na 
sedežu mestne četrti. 
 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Žana Tischler, Iztok Levstek, Alojz Roj, Ivan Gregurič, Jadranka Grgić, Silvester 
Gregorič, Klemen Peran 

 
OSTALI PRISOTNI:  

Diana Slekovec – Referentka 

Mateja Dover Emeršič – svetnica MS 
 
 
UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Silvo Mikl, Majda Dušej, Vera Vilčnik, Polonca Černenšek 
 
 
 
 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 17. redne seje sveta 
4. Program dela za leto 2017 
5. Pogodba o izvajanju programa dela za leto 2017 
6. Določitev podpisnikov elektronskih plačilnih nalogov 
7. Poročilo o poteku in izvedbi prireditve »Veseli advent-praznujmo skupaj 2016« 
8. Priprava na materinski dan 
9. Poročilo inventurne komisije 
10. Poročilo Odbora za komunalne zadeve Brezje 
11. Vprašanja in pobude članov in članic sveta 
12. Razno 
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1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
Predsednik sveta, Oton Štrucl je pozdravil prisotne.  Ugotovil je, da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 8 članic in  članov  sveta MČ od izvoljenih 
13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za legitimno 
nadaljevanje seje.   
.   
 
 

2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom.  Predsednik Oton Štrucl je uvodoma 
predlagal razširitev 4. točke dnevnega reda, tako, da se obravnava plan investicij 2017-2018. 
Drugih pripomb k predlaganem dnevnem redu ni bilo, zato so prisotni na predlog 
predsednika sveta glasovali in soglasno z 8 glasovi ZA sprejeli 
 
 
1. SKLEP: 
Svet mestne četrti sprejema dnevni red 18. seje sveta mestne četrti: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 17. redne seje sveta 
4. Program dela za leto 2017,plan investicij 2017-2018 
5. Pogodba o izvajanju programa dela za leto 2017 
6. Določitev podpisnikov elektronskih plačilnih nalogov 
7. Poročilo o poteku in izvedbi prireditve »Veseli advent-praznujmo skupaj 2016« 
8. Priprava na materinski dan 
9. Poročilo inventurne komisije 
10. Poročilo Odbora za komunalne zadeve Brezje 
11. Vprašanja in pobude članov in članic sveta 
12. Razno 
 
 
 

3. 
Obravnava in potrditev zapisnika  17. redne seje sveta 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi.  Pripomb na zapisnik ni bilo zato so na  
predlog predsednika prisotni glasovali o potrditvi zapisnika in soglasno z 8 glasovi ZA sprejeli 
 
2. SKLEP:   
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik 17. redne seje, z dne 13. 
decembra 2016 
 
 
 

4. 
Program dela za leto 2017, proračun 2017-2018 

 

 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl, ki je povedal, da je program zastavljen podobno kot leta 2016, razen 
tega, da bi pred praznikom MČ v mesecu juniju izdali informator, v katerem bi krajanom 
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približali mestno četrt. Člani sveta so se strinjali z izdajo informatorja in se dogovorili, da 
bodo na naslednji seji izoblikovali uredniški odbor. Sredstva za informator bi pridobili iz 
proračuna MOM in donacij. Praznik mestne četrti bo potekal od 5. do 11. junija. Letos bi ga  
vezali na praznovanje 90. obletnice PGD Dogoše. Ivan Gregurič je povedal, da tudi NK 
Dogoše praznuje v letu 2017, 40. obletnico, ki bi jo tudi vključili v praznik. Alojz Roj je 
povedal, da v mesecu marcu poteka spomladanski tek v mestni četrti, ki bi ga dodali v 
program. Prav tako je Žana Tischler povedala, da bi v mesecu novembru v mestni četrti 
organizirali tečaj mediacijskih veščin.  
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 8 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
3. SKLEP:  
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme program dela za leto 2017 s 
popravki 
 
V nadaljevanju je predsednik obrazložil investicijski plan za leto 2017-2018, ki ga je svet MČ 
sprejel na 16. seji sveta. Vseh naših predlogov niso upoštevali, v program so pa  dodali 
ponikovalno polje v cesti k Dravi, kjer se individualno rešuje samo ena hiša ter propust v 
Dogošah, Na polju 6. Nato je odprl razpravo. V razpravi so sodelovali vsi člani sveta, ki so se 
odločili, da se napišejo pripombe na investicijski plan 2017-2018, ter se jih pošljejo svetnikom 
mestnega sveta, da se upoštevajo v drugem branju proračuna. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 8 
glasovi ZA sprejeli: 
 

4. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme predlog, da se pošljejo pripombe na plan 
investicij 2017-2018 vsem svetnikom mestnega sveta, ki so vezani na MČ 
 

 

 

 

5. 
Pogodba o izvajanju programa dela za leto 2017 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki je povedal, da smo v letošnjem letu menjali ključe na objektu MČ. Ključi se 
dobijo pri tajnici in jih naslednji dan vrnejo. Predsednik je predlagal, da bi se v letošnjem letu 
zaračunali najemnikom stroški. Ga. Mateja Dover – Emeršič je povedala, da so prostori 
namenjeni krajanom naše mestne četrti in da se jih opozori, da se držijo hišnega reda. Člani 
sveta so se v razpravi odločili, da se do nadaljnega stroški ne zaračunavajo. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 8 
glasovi ZA sprejeli: 
 

 
5. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme pogodbo o izvajanju programa dela mestne 
četrti za leto 2017 

 
 
 

6. 
Določitev podpisnikov elektronskih plačilnih nalogov 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl, ki je uvodoma povedal, da se zaradi nemotenega dela MČ mora 
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imenovati za podpisnika elektronskih plačilnih nalogov ga. Lidija Ploj, referentko na MČ 
Pobrežje. Razprave ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 8 
glasovi ZA sprejeli: 
 
6. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci dodeljuje pravice uporabnika spletne aplikacije UJP-
net s pravico podpisovanja elektronskih plačilnih nalogov Lidiji Ploj, zaposleni na 
delovnem mestu referent v MČ Pobrežje  

 
 
 

7. 
Poročilo o poteku in izvedbi prireditve »Veseli advent-praznujmo skupaj 2016« 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki je povedal, da je za nami uspešno izpeljana prireditev »Veseli advent-
praznujmo skupaj 2016« ter predal besedo predsedniku Komisije za organiziranje in 
sodelovanje pri organizaciji kulturnih, športnih in drugih prireditev ter aktivnosti, Ivanu 
Greguriču ki je podal podrobno obrazložitev poteka prireditve. Na prireditvi so sodelovali 
občani, ki so predstavili svoje izdelke na stojnicah ( čebelarji, ročnodelski krožek, OŠ Draga 
Kobala-podružnica Brezje). Predstavili so se nam tudi varovanci Vzgojno varstvenega 
zavoda Hrastovec-enota Zrkovci. Nastopil je otroški pevski zbor OŠ Draga Kobala-
podružnica Brezje in mešani pevski zbor DU Brezje-Dogoše-Zrkovci, obiskal nas je tudi 
Božiček. Poskrbljeno je bilo za pogostitev. S strani občanov je bila prireditev zelo dobro 
sprejeta. 
Zahvalil se je vsem članom sveta, ki so pomagali pri organizaciji prireditve. 
Drugih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 8 
glasovi ZA sprejeli: 
 
7. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme poročilo o poteku in izvedbi prireditve »veseli 
advent-praznujmo skupaj 2016«  
 
 
 

 
8. 

Priprava na materinski dan 
 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko 
dnevnega reda je odprl predsednik, ki je povedal, da proslavo ob materinskem dnevu 
pripravljamo s OŠ Draga Kobala-podružnica Brezje. Mestna četrt povabi na prireditev gosta, 
pogosti nastopajoče otroke in obišče najstarejšo občanko. Letos je najstarejša občanka iz 
Brezja, ga. Vrecl. Oton Štrucl bo obiskal družino gospe in se po možnosti dogovoril za obisk. 
Tajnica se dogovori o poteku prireditve, z ga. Reiter Alenko, vodjo podružnice. 
Iztok Levstek se po svojih možnostih dogovori za nastop gosta na prireditvi, Oton Štrucl pa 
bo kontaktiral ga. Ireno Cebe. 
Za ozvočenje bo poskrbel Ivan Gregurič. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 8 
glasovi ZA sprejeli: 
 
8.SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani s potekom priprav na prireditev ob 
materinskem dnevu 
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9. 

Poročilo inventurne komisije 
 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Poročilo sta 
podala predsednika komisij, ga. Žana Tischler in g. Ivan Gregurič. 
Po končani predstavitvi  so na predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 8 glasovi 
ZA sprejeli: 
 

9. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje Poročilo o popisu neopredmetenih in 
opredmetenih osnovnih sredstev ter drobnega inventarja s stanjem na dan 31.12.2016 
z odpisi: 

 
OSNOVNA SREDSTVA: 

- odpis, aparat fotokopirni EP 1054, inv. št. 30027 

- odpis, tiskalnik Samsung color laser, inv. št. 30034 
- odpis, računalnik prenosni Thinkpad R500 MT2716, inv. št. (30045, 30046, 30047, 

30048, 30049, 30050) 
- odpis, miza računalniška 70/50/V75, inv. št. ( 30043, 30044) 
- odpis, disk trdi Samsung 1TB externi 3.5 USB 2.0 , inv. št. 30051 
- externi disk S2 320 GB USB Samsung, inv. št. 30070 

 
DROBNI INVENTAR: 

- odpis, torba za akte črna, inv. št.  006 
 
 

in Poročilo o popisu denarnih sredstev in časovnih razmejitev s stanjem na dan 
31.12.2016. 
  

 
10.  

Poročilo Odbora za komunalne zadeve Brezje 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik in povedal, da se je sestal Odbor za komunalne zadeve Brezje. Poročilo je podal 
predsednik Odbora, g. Alojz Roj. 
Alojz Roj je povedal, da je stanje na področju infrastrukture v Brezju zelo slabo. Še enkrat je 
poudaril področja, kjer so največji problemi: 

 Ul. Borcev – nujno je potreben pločnik in nova prometna ureditev 

 Cesta k Dravi – g. Franc Čep pove, da je njihova ulica zelo nevarna, ker ni pločnikov, 
vsakodnevno pa vozijo po njej tovornjaki. Ko se je cesta asfaltirala (leta 2009), je bilo 
s strani Urada za komunalo, okolje in prostor pisno obljubljeno, da se vzdolž ulice 
izvede enostranska betonska mulda. Leto realizacije je bilo 2010, vendar do nje ni 
prišlo. 

 Jarčeva ulica –  prebivalci parkirajo vozila na cesti, kljub garažam. Aloj Roj predlaga, 
da se stanovalci najprej pisno opozorijo, da naj vozila umaknejo iz ceste. V 
nasprotnem primeru se bo poklicalo Medobčinsko redarstvo Maribor. 

 Ulica Na podrtem – izgradnja plinovoda, kjer dela že več kot mesec stojijo. 
Referentka Diana Slekovec pove, da so se dela ustavila zaradi izgradnje napačnih 
ventilov. 

 Ul. Petra Podleska 16 – na cesti se pri vsakem dežju naredijo luže, čeprav so že 
opravili sanacijo muld 
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 Stari gasilski dom in hlev pri Krajncu, kjer je odložena večja količina smeti 

 Novo naselje ob Šentpetrski ulici, stanovalci prosijo za odgovor na koga se naj 
obrnejo glede zvočnega zidu.  

 
Po končani razpravi so člani odbora izoblikovali naslednja stališča: 

 Odbor za komunalne zadeve Brezje predlaga, da se pošlje stanovalcem Jarčeve 
ulice dopis, s katerim jih obveščamo, da naj vozila umaknejo iz ceste 

 Odbor za komunalne zadeve Brezje predlaga, da se pošlje Uradu za komunalo, 
okolje in prostor dopis za Ulico Petra Podleska 16, da se stanje ceste popravi 

 Odbor za komunalne zadeve Brezje predlaga, da se obvesti komunalni inšpektor, da 
se azbestne plošče v Brezju pri avtocesti v najkrajšem možnem času 

 Odbor za komunalne zadeve Brezje predlaga, da se pošlje Uradu za komunalo, 
okolje in prostor dopis, zakaj mulde na Cesti ob Dravi še niso narejene 
 

Oton Štrucl je povedal, da se strinja s stališči Odbora za komunalne zadeve Brezje, vendar 
je potrebno izpostaviti prioritete. Glede Šentpetrske ulice je bilo dogovorjeno, da se v plan 
investicij doda kot prioriteta izgradnja dveh hitrostnih ovir, pri h.š. 8/a in 22.  
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 8 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
10. SKLEP: 

Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani in sprejme stališča oz. predloge Odbora za 
komunalne zadeve Brezje 

 

11. 
Vprašanja in pobude članov in članic sveta 

 
Pri tej točki je  Alojz Roj vprašal od koga je zemljišče na koncu Ul. borcev, kjer je navožena 
zemlja in predlaga, da bi se tam uredil hribček za otroke, kjer bi se lahko v zimskem času na 
njem sankali. Oton Štrucl je povedal, da je zemljišče v privatni lasti, zemljo pa je navozil g. 
Mlinarič in je potrebno vprašati lastnika, če dovoli poseg na njegovem zemljišču. 
Drugih vprašanj in pripomb ni bilo. 
 

12. 
Razno 

 
Pod to točko dnevnega reda se je predsednik zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 21.00 
uri.  
 
 
 
 
Pripravila:                                                                                            Oton ŠTRUCL 
Diana  Slekovec                                                                           Predsednik sveta MČ 
Referentka                                                                                   Brezje-Dogoše-Zrkovci 
 
 
 
Poslano:  

- članicam in članom sveta mestne četrti 
 
 

V vednost po elektronski pošti: 

- Sekretariat za splošne zadeve, Služba za MČ in KS 
 


